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PROTOKÓŁ NR 3/2018/2019 

 Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW  

PRZY SZKOLE PODSTAWOWEJ NR 1 W KÓRNIKU 

 Z DNIA 07.01.2019R. 

 

I 

Informacje ogólne 

1. Prowadzący zebranie Przewodnicząca Rady Rodziców Marta Matuszak. 
2. W zebraniu uczestniczyło 20 przedstawicieli klas, w tym 19 uprawnionych do głosowania. 
3. Listę uczestników zebrania stanowi załącznik nr 1. 
4. Podczas zebrania obecna była p. Joanna Ignasiak- Wicedyrektor Szkoły. 

 
 

II 

Przebieg zebrania 

1. Otwarcie zebrania i ustalenie porządku obrad przez Przewodniczącą Martę Matuszak. 
2. Wicedyrektor Joanna Ignasiak zabrała głos celem odpowiedzi na wnioski z poprzedniego 

zebrania. 
- W pierwszej kolejności p. Wicedyrektor zaproponowała, żeby od nowego roku szkolnego w 
Statucie Szkoły był zapis, iż na prośbę opiekuna nauczyciel przedmiotu zezwoli na zrobienie 
zdjęcia ocenionej pracy opiekunowi, bądź wykona ksero pracy, które opiekun będzie mógł 
odebrać w sposób wcześniej ustalony z nauczycielem. Nauczyciel udostępni również 
kserokopię sprawdzianu lub pracy klasowej na prośbę ucznia. Rada Rodziców przystała na 
propozycję. 
- P. Wicedyrektor przedstawiła protokół z zebrania Rady Pedagogicznej, w której był zapis o 
prośbie skierowanej do nauczycieli o niezadawanie zadań domowych na weekend w 
przypadku, gdy lekcje z danego przedmiotu odbywają się w ostatnim dniu przed przerwą i 
pierwszym po powrocie uczniów do szkoły. 
- P. Wicedyrektor podkreśliła, że prawo do nienaruszania prywatności ucznia, bądź rodzica 
jest sprawą oczywistą a wszelkie naruszenia tego prawa winny być zgłaszane indywidualnie 
do dyrekcji szkoły. 

3. Została poruszona kwestia nieobecności nauczyciela geografii. P. Wicedyrektor zapewniła, że 
problem zostanie poruszony na najbliższym zebraniu Rady Pedagogicznej, która odbędzie się 
w dniu jutrzejszym, tj. 08.01.2019r. Jednocześnie została potwierdzona informacja, że od 
nowego semestru ulegnie zmianie plan lekcyjny. 

4. Przewodnicząca Marta Matuszak zapytała, czy podczas ferii szkoła ma zamiar zorganizować 
zajęcia dla dzieci, które czas wolny spędzą w domu. P. Wicedyrektor odpowiedziała, że ze 
względu na to, iż w szkole w tym czasie nocować będą grupy sportowe oraz montowany 



będzie w budynku szkolnym światłowód nie ma możliwości zorganizowania półkolonii w tym 
roku szkolnym. Jednocześnie p. Wicedyrektor zapewniła, że szkoła planuje od nowego roku 
szkolnego, aby w pierwszy tydzień zimowej oraz letniej przerwy w szkole odbywały się 
półkolonie. Dyrekcja rozważa jednak możliwość zorganizowania bloków fakultatywnych z j. 
angielskiego dla poszczególnych klas podczas ferii. 

5. P. Wicedyrektor J. Ignasiak podziękowała za uwagę. Dalsza część zebrania odbyła się bez 
obecności dyrekcji. 

6. Przewodnicząca Marta Matuszak poinformowała, iż wraz z Marzeną Szubert oraz Moniką 
Krok uczestniczyły w szkoleniu dla członków rad rodziców, zorganizowanym przez 
Kuratorium Oświaty w Poznaniu oraz Fundację Rodzice Szkole. Jedną z kwestii 
poruszonych podczas szkolenia była forma rozliczania się Rady Rodziców- tu 
Przewodnicząca Marta Matuszak przypomniała, że ktokolwiek dokonuje zakupu w 
imieniu Rady Rodziców zobowiązany jest dostarczyć skarbnikowi fakturę wystawioną na 
Radę Rodziców przy Szkole Podstawowej nr 1 im. T. Działyńskiego w Kórniku. 

7. Monika Krok w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła wyniki ponownej kontroli 
dokumentacji finansowej za rok szkolny 2017/2018. Pełen raport stanowi załącznik nr 2 
do niniejszego protokołu. W wyniku kontroli nie stwierdzono żadnych uchybień i w 
związku z tym Komisja Rewizyjna złożyła wniosek o udzielenie absolutorium Radzie 
Rodziców ubiegłej kadencji.  

8. Odbyło się głosowanie, (w którym brało udział 17 osób) nad wnioskiem Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Radzie Rodziców w roku szkolnym 2017/2018.  
W wyniku głosowania Rada Rodziców podjęła jednogłośnie Uchwałę nr 1/2019 o 
udzieleniu absolutorium Radzie Rodziców w roku szkolnym 2017/2018, która stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

9. Przewodnicząca Marta Matuszak przedstawiła prośbę nauczycieli biblioteki o 
dofinansowanie zakupu lektur, jednocześnie przypominając ile książek udało się pozyskać 
dzięki zbiórce, jaką zorganizowała Rada Rodziców przy współpracy biblioteki szkolnej. 
Poddano pod głosowanie kwestię czy uda się wygospodarować środki z Rady Rodziców 
na kolejną pomoc dla biblioteki. Po krótkiej dyskusji Rada Rodziców jednogłośnie 
podjęła decyzję o nieprzekazywaniu środków pieniężnych na zakup książek. Argumenty, 
które przemówiły za podjętą decyzją był fakt, że Rada Rodziców w tym roku szkolnym 
sfinansowała już zakup podręczników do języka polskiego dla klas 7 oraz nagrody za 
zbiórkę lektur wśród uczniów.  

10. Poproszono o pomoc w organizacji kolejnych zbiórek nakrętek i baterii. Jako osoby 
odpowiedzialne za najbliższą zbiórkę nakrętek zgłosiły się: Magdalena Małecka i Mariola 
Jasińska. Za zbiórkę baterii odpowiedzialne są: Kinga Piekarska, Monika Krok, Kamila 
Jankowiak. 

11. Skarbnik Karolina Nowak przedstawiła wpływy na konto Rady Rodziców i tak: 
- wpływ z kawiarenki podczas ostatniego zebrania: 641zł 
- Wpływ ze składek na Radę Rodziców: 11155zł 
Jednocześnie Skarbnik poinformowała, że 6 klas nie przekazało żadnych pieniędzy. 

12. Poproszono o upieczenie ciast na najbliższe zebranie, które odbędzie się 10.01.br. 
13. Podsumowano spotkanie z szermierzem Mirosławem Chudym, który przeprowadził warsztaty 

o tolerancji wśród dzieci i młodzieży w naszej szkole. Przewodnicząca Marta Matuszak 
zapewniła, że są zabezpieczone środki finansowe, tak by finalnie każda klasa wzięła udział w 
tych warsztatach. 

14. Przewodnicząca Marta Matuszak przekazała prośbę o zachęcenie wszystkich Rodziców o 
dzielenie się swoimi pomysłami i spostrzeżeniami nt. funkcjonowania Rady Rodziców, 
organizowanych imprez i akcji. 



15. Monika Krok przedstawiła zaproszenie na bal karnawałowy organizowany przez Radę 
Rodziców. Fundusze uzyskane z balu mają zwiększyć budżet na organizację Dnia Dziecka. 
Poproszono o pomoc w zbiórce fantów oraz rozwieszaniu plakatów. 

16. Poproszono o pomoc i nadsyłanie propozycji na zorganizowanie wietrzenia szafy, tak by 
zachęcić do przybycia jak największą liczbę osób. Padła propozycja by tego dnia w szkole 
odbyły się występy dzieci udzielających się w kółkach muzycznych i teatralnych naszej 
szkoły. 

17. Podziękowanie i zakończenie zebrania. 

 

III 

Załączniki 

1. Lista obecności 
2. Raport Komisji Rewizyjnej 
3. Uchwała nr 1/2019 o udzieleniu absolutorium Radzie Rodziców w roku szkolnym 2017/2018 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Protokół sporządziła:                                                                                                                       Protokół zatwierdziła: 

Kinga Piekarska                                                                                                                               Marta Matuszak 

 

 

 

 

 

 

D/w: 

- Dyrekcja Szkoły Podstawowej nr 1 w Kórniku 

 

 

 


